
‘Ik ben destijds – het was nog de ring 
Zwolle – gevraagd of ik bestuurslid 
wilde worden. Zo zit ik vanaf 2010 in 
het ringbestuur van Zwolle. Na de 
fusie met Almelo tot de ring Overijssel 
ben ik bestuurslid gebleven. Het is goed 
voor jezelf om dit te doen. Je leert veel 
mensen kennen, je blijft niet in het 
kringetje ronddraaien van mensen  
die je al kent.’ 

‘Vanwege mijn rol als secretaris in  
het ringbestuur lees ik veel ledenraad-
stukken. Je weet wat er leeft bij de KNB. 
Je hoort bij de ledenraad bovendien 
andere punten dan je meestal op je 
eigen kantoor hoort of ziet. Neem 
bijvoorbeeld de ICT-plannen van de 
KNB. Knap dat de KNB zich zo inzet 
voor leden om uit de greep van soft-
wareleveranciers te blijven. Je krijgt 
dus meer mee als je actief betrokken 
bent.’

‘Samen met de voorzitter van de ring 
ga ik naar de ledenraad. Als ring-
bestuur hebben we de taken opge-
splitst. We hebben ook een penning-
meester, een algemeen lid dat lezingen 
en sprekers regelt bij de ringvergade-
ringen en een ander algemeen lid  
dat zich bezighoudt met zaken voor 
kandidaat-notarissen. Die zorgt bij-
voorbeeld voor lezingen tijdens de 
ringvergaderingen die voor kandi-
daat-notarissen aantrekkelijk zijn. 
Zelf regel ik de locatie voor de ring-
vergaderingen. Van de KNB krijg ik de 
data van de ledenraden door. Die zijn 
altijd op een woensdag. De donderdag 
daarvoor vergadert onze ring. 

Er zijn verschillende (notarieel-)juridische commissies en samenwerkings-
verbanden waar (kandidaat-)notarissen in deelnemen. In Notariaat Magazine 
vertellen ze hierover.

‘Je weet wat er leeft’

w i e
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Jenny Meijerink (46), kandidaat-notaris
Ringbestuur Overijssel

Ik verstuur daarvoor de uitnodigingen, 
notuleer tijdens de vergadering en 
werk die daarna uit. Voorafgaand aan 
de vergadering overleggen we ook als 
bestuur nog even. Bijvoorbeeld over 
vragen vanuit onze leden. Het is geen 
functie waar je veel tijd aan kwijt bent.’

‘De leden van onze ring werken ver-
spreid over een behoorlijke opper-
vlakte. In 2013 zijn de ringen Zwolle  
en Almelo gefuseerd tot de ring  
Overijssel. We hebben in het begin  
op verschillende locaties ringvergade-
ringen gehad, vaak ergens in het mid-
den van de provincie. Maar dat hielp 
niet echt om meer leden naar de ver-
gaderingen te krijgen. We hebben 
daar vervolgens een enquête over 
gehouden. Sindsdien vergaderen we 
de ene keer in Zwolle, de andere keer 
in Hengelo.’

‘Je ziet vooral een vaste kern naar de 
ringvergaderingen komen, aangevuld 
met notarissen uit de buurt van de 
vergaderplaats. Als ring hebben we 
circa 170 leden, waarvan er 25 tot 30 
naar een vergadering komen. Het zou 
leuk zijn als er meer komen. Per ring-
vergadering krijgen leden nu, vanwege 
de lezingen, 4 PE-punten. Daarnaast 
weegt voor mij het sociale aspect mee. 
Het is leuk om andere mensen te leren 
kennen. En als je ergens mee zit, bij-
voorbeeld een klant met een probleem, 
kun je dat met elkaar bespreken.  
Je kunt zo leren van elkaar.’ 

notaris en meer
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